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SK 0052/19/2008 
 
 
 
 

Protokół Nr XIX/2008 
z Sesji Rady Gminy 

z dnia 28 października 2008 r. 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Informacja na temat obowiązkowego ubezpieczenia upraw rolnych i zwierząt gospodarskich – 

wystąpienie przedstawiciela Państwowego Zakładu Ubezpieczeń w Malborku. 
5. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Wystąpienia sołtysów.  
8. Podjęcie uchwały zmieniającej chwałę w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2007-2011.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu mieszkalnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały 

zarząd. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uŜyczenia lokalu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych na lata 2009-2013 dla Gminy Stare Pole . 
14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień na rok 2009 . 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2009.   
16. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Starym Polu do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej polegającej na podejmowaniu działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani BoŜena Bakuła na Dyrektora Zespołu Szkół          
w Starym Polu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r.  
19. Informacja na temat złoŜonych oświadczeń majątkowych. 
20. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
21. Komunikaty.  
22. Zatwierdzenie protokółu z Sesji Rady Gminy Nr XVI/2008 z dnia 24 lipca 2008 r. i protokółu 

z Sesji Rady Gminy Nr XVIII/2008 z 9 września 2008 r. 
23. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
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Ad.1. 
 O godzinie 15.00 XIX Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący witając 
wszystkich radnych i zaproszonych gości. Zaproponował wprowadzenie do porządku 
posiedzenia punktu 19 a w brzmieniu „podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania 
porozumienia z Miastem Malbork”. Za proponowanym punktem głosowali wszyscy radni – 
15 za. 
Wobec powyŜszego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1.  Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Informacja na temat obowiązkowego ubezpieczenia upraw rolnych i zwierząt gospodarskich – 

wystąpienie przedstawiciela Państwowego Zakładu Ubezpieczeń w Malborku. 
5. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Wystąpienia sołtysów.  
8. Podjęcie uchwały zmieniającej chwałę w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2007-2011.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu mieszkalnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały 

zarząd. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uŜyczenia lokalu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych na lata 2009-2013 dla Gminy Stare Pole. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień na rok 2009 . 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2009.   
16. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Starym Polu do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej polegającej na podejmowaniu działań wobec dłuŜników alimentacyjnych.. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani BoŜena Bakuła na Dyrektora Zespołu Szkół          
w Starym Polu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r.  
19. Informacja na temat złoŜonych oświadczeń majątkowych. 
19 a. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia z Miastem Malbork. 
20. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
21. Komunikaty.  
22. Zatwierdzenie protokółu z Sesji Rady Gminy Nr XVI/2008 z dnia 24 lipca 2008 r. i protokółu 

z Sesji Rady Gminy Nr XVIII/2008 z 9 września 2008 r. 
23. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
Ad.2. 
 Na podstawie listy obecności radnych biorących udział w Sesji Przewodniczący 

stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania uchwał.  
Ustawowy skład rady – 15  
Obecnych  -  15  
Nieobecnych  -    0 
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Ad.3. 
 Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią Małgorzatę Wala. 

Za jej kandydaturą głosowali wszyscy radni – 15 za. 
 
Ad.4. 
 W tym punkcie posiedzenia udział wzięli przedstawiciele Polskiego Zakładu 

Ubezpieczeń z Malborka. Przedstawili informację o ubezpieczeniach rolnych w świetle zmian 
ustawowych. 

Do przedstawionych informacji zgłoszono pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy miał zapytanie: jeŜeli w budŜecie jest zarezerwowana 

kwota dopłat w wysokości 120 milionów i chciałby on skorzystać z pakietu jesiennego i w 
przypadku, gdyby zabrakło refundacji od Skarbu Państwa, to Polski Zakład Ubezpieczeń 
podpisze z umowę? 

Przedstawiciel PZU odpowiedział, Ŝe Skarb Państwa powinien zagwarantować pieniądze. 
Pieniądze na podpisanie umowy powinny się znaleźć. 

 
Ad.5. 
 Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

• Uczestnictwo w przygotowaniach do DoŜynek wojewódzkich, 
• Udział w rozpoczęciu roku szkolnego, 
• Opracowanie artykułu do Biuletynu Informacyjnego, 
• Uczestnictwo w doŜynkach sołeckich w Królewie, 
• Uczestnictwo w święcie pieczonego ziemniaka w Ząbrowie, 
• Uczestnictwo w spotkaniu z delegacją z Ukrainy, 
• Uczestnictwo w obchodach Dnia Edukacji Narodowej. 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
• Uczestnictwo w spotkaniu z delegacją z Ukrainy, 
• Spotkanie z najemcami mieszkania na stadionie, 
• Kontrola Przedszkola. 

3. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
• Uczestnictwo w Dniu Edukacji Narodowej, 
• Uczestnictwo w objeździe po świetlicach z delegacją z Ukrainy, 
• Uczestnictwo w posiedzeniu w sprawie ustalenia stawek podatków na rok 

2009, 
• Sprawdzenie działalności pracy bibliotek na terenie gminy, 
• Sprawdzenie działalności pracy świetlic na terenie gminy. 

4. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
• Uczestnictwo w posiedzeniu w sprawie ustalenia stawek podatków na rok 

2009, 
• Projekt skargi na Dyrektora Zespołu Szkół nie był przygotowany pod 

opiniowanie radnych. Komisji udzielono jedynie informacji przez Wójta i 
Dyrektora Zespołu Szkól w Starym Polu i Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

• Radni zostali poinformowani o budowie ścieŜki rowerowej pomiędzy Starym 
Polem a Kraszewem, drogi do lasu w Janówce, elementu drogi w Kaczynosie i 
postępach w budowie boiska w ramach Orlika, 

• Przedstawiono pismo Pana RabaŜyńskiego w sprawie kupna mieszkania, 
• W posiedzeniu Komisji Rolnictwa udział wzięła Pani z Agencji 

Restruktyryzacji i Modernizacji Rolnictwa, 
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• Udział w organizowaniu doŜynek, 
• Udział w tworzeniu stoiska promocyjnego, 
• Uczestnictwo w posiedzeniu Rady Kobiet i Komisji Mieszkaniowej, 
• Udział w rozstrzygnięciu konkursu „Piękna wieś”, 
• Udział w ustalaniu stawki podatku rolnego – przyjęta została maksymalna 

stawka. 
5. Nikt z radnych nie złoŜył sprawozdania z pracy międzysesyjnej.  
6. Wójt Gminy sprawozdanie z pracy złoŜył na piśmie. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do zebranych osób, czy są jakieś pytania do 
przedstawionych informacji. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zapytań.  
 
Ad.6. 
 Nie zgłoszono Ŝadnych wolnych wniosków i zapytań. 
 
Ad.7. 
  W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu. 
 
Ad.8. 
 Pani Wiesława Maluga przedstawiła informację i tak: Wprowadzenie do uchwały z 
dnia 28 grudnia 2008 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy na lata 2007- 2011  zmiana zapisu dotycząca skreślenia w ust. 3 cyfry 7 w 
zestawieniu tabelarycznym pozycja „Lokale socjalne 2009, 2010 i 2011 oraz skreślenia 
ustępu 5 ma na celu zmianę statusu 1 lokalu socjalnego znajdującego się w budynku nr 2 w 
miejscowości Krasnołęka oraz przesunięcie w czasie czyli do roku 2011 realizacji budowy 
lokali socjalnych. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały w przedłoŜonym 
brzmieniu. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XIX/132/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2007-2011 została podjęta 
jednogłośnie. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni – 15 za. Stanowi ona załącznik nr 1 do 
protokółu. 
 
Ad.9. 
 Pani Wiesława Maluga przedstawiła informację i tak: zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym do wyłącznej własności rady naleŜy podejmowanie uchwał między innymi w 
sprawie zasad najmu nieruchomości na okres dłuŜszy niŜ 3 lata. PrzedłoŜona uchwała w 
swojej treści daje moŜliwość wynajęcia na okres nieoznaczony lokalu mieszkalnego nr 20 
zlokalizowanego w budynku nr 2 w miejscowości Krasnołęka dotychczasowemu najemcy. 
Fakt ten pozytywnie zaopiniowała Komisja Mieszkaniowa działająca przy tutejszym urzędzie. 
Mając powyŜsze na uwadze zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XIX/133/2008  w sprawie oddania w najem lokalu mieszkalnego została podjęta 
jednogłośnie.Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Wiesława Maluga przedstawiła następującą informację. Zespół Szkół w Starym 
Polu jest jednostką organizacyjną Gminy. Zgodnie z art. 18 ustawy o gospodarce 
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nieruchomościami, nieruchomości będące we władaniu tej jednostki mogą być oddawane w 
trwały zarząd. Z uwagi na powyŜsze podjęcie uchwały wyraŜającej zgody na oddanie w 
trwały zarząd działki nr 487 połoŜonej w Starym Polu z wykorzystaniem na własną 
działalność jest uzasadnione. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała NR XIX/134/2008 w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd została 
podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych Stanowi ona załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Wiesława Maluga przedstawiła informację i tak: art. 82 ust.2 ustawy o 
gospodarce nieruchomościami stanowi, Ŝe opłaty roczne uiszcza się przez cały okres trwałego 
zarządu (tj. od wartości nieruchomości) zaś art. 84 ust. 3 powołanej wyŜej ustawy mówi, Ŝe 
właściwy organ moŜe udzielić za zgodą rady bonifikaty od opłat rocznych. JeŜeli 
nieruchomość jest oddana między innymi jednostkom organizacyjnym na realizację celów 
publicznych. Biorąc pod uwagę powyŜsze okoliczności oraz fakt, iŜ Zespół Szkół jest gminną 
jednostką organizacyjną proponuje się udzielenie bonifikaty w wysokości 90% od opłaty 
rocznej. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XIX/135/2008 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za 
trwały zarząd została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
AD.12. 
 Pani Wiesława Maluga przedstawiła następującą informację: umową Wójta Gminy 
Stare Pole z dnia 30 czerwca 2005 r. ustanowione zostało prawo uŜyczenia lokalu o 
powierzchni 131,08 m2 znajdującego się w budynku wielofunkcyjnym z przeznaczeniem na 
siedzibę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Dalsze przedłuŜenie umowy naleŜy zgodnie 
z ustawą o samorządzie gminnym do kompetencji Rady Gminy. Zatem podjęcie uchwały w 
przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XIX/136/2008 w sprawie uŜyczenia lokalu została podjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.13. 
 Pan Zdzisław Mikulak przedstawił następujące informacje: Centralny Wodociąg 
śuławski Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim zwrócił się z wnioskiem o 
zatwierdzenie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych na 
lata 2009-2013 dla Gminy Stare Pole. 
 Ww. Plan jest zgodny z kierunkami rozwoju Gminy Stare Pole określonymi w 
Miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego oraz zezwoleniem wydanym 
przedsiębiorstwu na prowadzenie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków Plan dotyczy statutowej działalności spółki, to jest wydobycia, 
uzdatniania i przesyłu wody oraz eksploatacji sieci i urządzeń Centralnego Wodociągu 
śuławskiego. 
 Zgodnie z art. 21 ust.5 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków na uzasadniony wniosek przedsiębiorstwa wodociągowo-
kanalizacyjnego Rada Gminy przyjmuje w drodze uchwały Wieloletni Plan Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
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Uchwała XIX/137/2008 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych na lata 2009-2013 dla Gminy Stare Pole została podjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.14. 
 Pani Łucja Surdy poinformowała, Ŝe propozycje stawek podatków od nieruchomości 
proponowanych przez Wójta zostały przedstawione na komisjach. Stawki wzrosły w 
granicach wzrostu wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych oraz w stosunku do 
stawek obowiązujących w 2008 roku średnio o 4,2%. Do propozycji nie wniesiono Ŝadnych 
uwag, dlatego wnioskuje się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała XIX/138/2008 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
oraz wprowadzenia zwolnień na rok 2009 została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem 
głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.15. 
 Pani Łucja Surdy poinformowała, Ŝe propozycje Wójta zostały przedstawione na 
komisjach. Nie wniesiono do nich Ŝadnych uwag, dlatego wnioskuje się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2009 została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 
 
Ad.16. 
 Wójt wnioskował o upowaŜnienie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
do działań alimentacyjnych. Aby usprawnić pracę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
wnioskuje się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionego wniosku nie wniesiono uwag. 
Uchwała w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Starym Polu do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
polegającej na podejmowaniu działań została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosował 
15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.17. 
 Jako pierwszy głos zabrał Wójt. Powiedział, Ŝe Pomorski Kurator Oświaty skierował 
do niego pismo dotyczące skargi Pani BoŜeny Bakuła na Dyrektora Zespołu Szkól w Starym 
Polu. Skarga ta dotyczyła nieumoŜliwienia Pani BoŜenie Bakuła wglądu do księgi protokołów 
z posiedzeń Rady Pedagogicznej. Po przeanalizowaniu wszystkich informacji dostarczonych 
od Pana Tadeusza Kaczorka doszedł do wniosku, Ŝe Dyrektor miał prawo mieć wątpliwości 
czy nauczyciel będący na urlopie zdrowotnym ma prawo do wglądu, poniewaŜ nie 
funkcjonuje on jako nauczyciel. W tej kwestii Pan Tadeusz Kaczorek wystosował pismo do 
Kuratora. Po otrzymaniu odpowiedzi, Ŝe moŜe udostępnić Pani BoŜenie Bakuła wgląd do 
księgi protokołów Dyrektor wystosował pismo do Pani BoŜeny Bakuła, Ŝe moŜe ona 
zobaczyć księgę protokołów. Chodziło głównie o protokół z wspólnego posiedzenia Komisji 
Oświaty i Rady Pedagogicznej. Pani BoŜena Bakuła zapoznała się z księgą protokołów w 
dniu 30 maja 2008 r. W związku z tym uwaŜa, Ŝe postępowanie dyrektora było uzasadnione i 
taka wersję przedstawił z Dyrektorem. Pan Tadeusz Kaczorek był przepytywany w tej 
sprawie. W związku z tym został przedstawiony projekt uchwały dotyczącej rozwiązania tej 
sprawy. Zwraca się o podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani BoŜena Bakuła na dyrektora 
Zespołu Szkół. 
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 Głos zabrała Pani BoŜena Bakuła. Powiedziała, Ŝe Wójt był pierwszą osobą, do której 
się zwróciła. Drugą była Pani Magdalena Roman a trzecią Pan Kazimierz Lipiec. 
Powiedziała, Ŝe Wójt ją zbył, bo nie jest on stroną w sprawie. Powiedziała, Ŝe skarga, którą 
Wójt przedstawił ma inny kształt. Pani BoŜena Bakuła zostawiła materiały Przewodniczącym 
Komisji, aby mogli zapoznać się ze sprawą i podjąć odpowiednie stanowisko. Dodała, Ŝe nie 
była zapraszana ani wysłuchana jako strona na posiedzeniach.. Dlatego jakakolwiek podjęta 
uchwała w tej sprawie będzie niezasadna, gdyŜ Radni nie mają dokładnej wiedzy na ten 
temat. Dodała, Ŝe skarga, która jest rozpatrywana nie była skargą złoŜoną w tym czasie, 
poniewaŜ sprawa toczy się od kwietnia. Toczyła się drogą okręŜną. Powiedziała, Ŝe najpierw 
udała się do Państwowej Inspekcji Pracy po poradę prawną. Państwowa Inspekcja Pracy 
przekazała sprawę do kuratorium. Pomorski Kurator Oświaty zwrócił skargę do Wójta. 
Dodała, Ŝe dostała pismo od Wójta, w którym był napisane, Ŝe sesji nie było. Powiedziała, Ŝe 
od pierwszej skargi były 3 sesje (24 lipca, 12 sierpnia, 9 września). Skarga dotyczy 
niejednego wątku. Oprócz zakazu wglądu do księgi protokołów, była jeszcze związana ze 
sprawą karną Pana Tadeusza Kaczorka oraz rozpatrywania pism Pani BoŜeny Bakuły. 
 O zabranie głosu została poproszona Pani GraŜyna Jankowska. Powiedziała, Ŝe 19 
kwietnia 2008 r. Pani BoŜena Bakuła zwróciła się z pismem do Państwowej Inspekcji Pracy w 
Malborku, w którym napisała, Ŝe przebywa na urlopie dla poratowania zdrowia oraz o 
wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty z Radą Pedagogiczną dnia 4 kwietnia 2008 r., na 
którym omawiane były jej sprawy. Pani Bakuła uwaŜa, Ŝe dyrektor zabraniając jej wglądu do 
księgi uwłacza jej godności jako nauczyciela. Państwowa Inspekcja Pracy wysłała do 
Kuratora pismo przedstawiając te sprawę. Pan Tadeusz Kaczorek wystąpił do Kuratora z 
zapytaniem czy ma prawo udostępnić Pani BoŜenie Bakuła wglądu do księgi. Po otrzymaniu 
pisma od Kuratora udostępnił księgę. Skarga z 19 kwietnia dotyczyła zakazu do wglądu do 
księgi protokołów. Pani BoŜena Bakuła miała wgląd, więc skarga jest bezzasadna. 
 Głos zabrał Pan Kazimierz Lipiec. Powiedział, Ŝe Pani BoŜena Bakuła przyszła do 
niego. Dała mu plik dokumentów i wyjaśniła sprawę. Przeprowadziłem rozmowę z 
nauczycielami, niektórymi absolwentami, Wójtem. Spotkałem się z niepochlebnymi opiniami. 
Zanim sąd tego nie rozstrzygnie, radni nie powinni tego ruszać. 
 Pani BoŜena Bakuła zabrała głos mówiąc, Ŝe Pomorski Kurator Oświaty moŜe zalecać 
rozwiązania, ale organem wykonawczym jest Wójt. 
 Przewodniczący Rady Gminy pouczył Panią BoŜenę Bakuła o zakazie nagrywania 
sesji bez zgody jego i radnych. 
Uchwała w sprawie skargi Pani BoŜeny Bakuła na Dyrektora Zespołu Szkół w Starym Polu 
została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
Ad.18.  
 Pani Skarbnik powiedziała, Ŝe została zwiększona wartość zadań inwestycyjnych. 
Orlik wyniósł 1,3 miliona zł. Rozpoczyna się budowa drogi śródpolnej obręb Ząbrowo-
Janówka. Będzie budowana z płyt betonowych. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 rok została podjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem głosował 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.19. 
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe dokonał analizy oświadczeń 
majątkowych za  rok 2007 pod kątem informacji w pkt 1 do 3: 

• 14 radnych złoŜyło oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie, 
• w złoŜonych oświadczeniach nie stwierdziłem nieprawidłowości . 
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Dodał, Ŝe Wojewoda Pomorski pismem Nr IN/148/1145/2008 z dnia 18 kwietnia 2008 r. 
przekazał oświadczenie majątkowe Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady Gminy celem 
umieszczenia ich w Biuletynie Informacji Publicznej. Od dnia 30 kwietnia 2008 r. są 
umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w Starym Polu. 
 Wójt poinformował, Ŝe dokonał analizy oświadczeń majątkowych za rok 2007 pod 
kątem informacji zawartych w pkt 1 do 3: 

• oświadczenia majątkowe złoŜyło 5 kierowników jednostek organizacyjnych w 
ustawowym terminie. 

• Sekretarz Gminy i  Skarbnik Gminy swoje oświadczenia majątkowe złoŜyły w 
ustawowym terminie. 

• nie stwierdziłem nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach. 
 
Ad.19a. 
 Pan Zdzisław Mikulak, poinformował Ŝe w marcu 2004 r. Rada Gminy podjęła 
uchwałę o przekazaniu dla gminy miejskiej zadań z zakresu transportu zbiorowego na 
obszarze Gminy Stare Pole. W tej sprawie było podpisane stosowne porozumienie w ramach 
tego porozumienia zadania te wykonywał Miejski Zakład Komunikacji Miejskiej Malbork. W 
związku z tym, Ŝe MZK Malbork będzie sprywatyzowane Burmistrz Miasta Malbork wystąpił 
o wyraŜenie zgody na rozwiązanie porozumienia. Rozwiązanie tego porozumienia miałoby 
nastąpić z dniem 31 grudnia 2008 r. Nie oznacza to, Ŝe z dniem 1 stycznia 2009 r. nie będzie 
czym jeździć. Dalej komunikacja miejska będzie funkcjonować na tych samych zasadach 
tylko juŜ jako prawdopodobnie nowy podmiot. W związku z tym, Ŝe wchodzi nowy podmiot 
naleŜy takie porozumienia rozwiązać. W dniu dzisiejszym na wcześniejszym posiedzeniu 
trzech komisji sprawa ta była rozpatrywana. W związku z powyŜszym wnioskuje się o 
podjęcie uchwały.  
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała w sprawie porozumienia z Gminą Miejską Malbork o przekazaniu dla Gminy 
Miejskiej Malbork zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Gminy 
Stare Pole została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
 
Ad.20. 
 Wobec nie zgłoszenia zapytań nie udzielono odpowiedzi. 
 
Ad.21. 
 Wójt poinformował o nowym rozkładzie PKP. Powiedział, Ŝe nie został dodany ani 
zabrany Ŝaden pociąg. Nastąpiły tylko przesunięcia minutowe. 
 Przewodniczący Rady Gminy podziękował dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury i 
Sportu Panu Tadeuszowi Burdyńskiemu za organizowanie doŜynek. Podziękował za wieńce 
takŜe Gminnej Radzie Kobiet, Kołu Gospodyń Wiejskich w Ząbrowie. ZłoŜył podziękowania 
Radnemu Bogdanowi Jereszyńskiemu, sołectwom, Ochotniczej StraŜy PoŜarnej, 
Komendantowi Policji, Radzie Sołeckiej z Królewa. Zaapelował, aby wywiesić flagi 11 
listopada. 
 Pan Tadeusz Kaczorek przekazał podziękowania Wójtowi Gminy Stare Pole za 
organizację półkolonii. 
 Pan Przewodniczący poinformował, Ŝe Wójt otrzymał medal Komisji Edukacji 
Narodowej od Pomorskiego Kuratora Oświaty.   
 Pan Tadeusz Burdyński poinformował, Ŝe 11 listopada z okazji Święta Niepodległości 
w GOKiS odbędzie się koncert Pani Agnieszki Babicz. Wystąpią takŜe dzieci i młodzieŜ z 
terenu gminy. 
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Ad.22. 
 Protokół z XVI Sesji Rady Gminy i z XVIII został zatwierdzony jednogłośnie. Za 
przyjęciem glosowało 15 radnych. 
 
Ad.23 
  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął XIX Sesję Rady Gminy 
o godzinie 16.50. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
Małgorzata Wala       Jan Pawlina 
 
 
 
 
 


